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Na osnovu ̂ lana 187 i 188 Poslovnika Skupgtine Cme Gore, ministru

saobracaja Osmanu Nurkovicu, postavljam sledece

POSLANieKO PITANJE:

Gospodine Nurkovidu, kakvi su planovi ministarstva na ̂ ijem ste ̂ elu i

Vlade u cjelini oko izgradnje prve, prioritetne, dionice zaobilaznice oko

Budve u okviru trase primorske varijante Jadransko-jonskog autoputa?

OBRAZLOZENJE

Po^tovani ministre, kao Sto je poznato i prethodna i ova Vlada ulazu

ozbiljne napore u cilju poboljganja putne infrastrukture kako bi se

unaprijedila bezbjednost u saobradaju gradana Crne Gore i ostalih

stranih drzavljana koji saobradaju crnogorskim putevima ali i ostvarili

nu^ni preduslovi za dalji razvoj turizma i povecanje prihoda koji ce,

prema najavama, vec i ove godine premagiti milijardu eura.
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U torn kontekstu u prethodnom periodu postignuti su zna^ajni rezultati

u ovoj oblasti. Najveci uspjeh je svakako privodenje kraju radova na
prioritetnoj dionici autoputa Bar - Boljare od Smokovca do MateSeva §to

predstavlja najveci infrastrukturni poduhvat u istoriji na§e drzave. Osim

toga ulozeni su zna^ajni napori i znacajna sredstva u rekonstrukciju
puteva Podgorica-Cetinje-Budva/ zaobilaznice oko Zete i brojnih drugih
puteva na sjeveru Cme Gore.

Prethodnih dana u sredstvima javnog informisanja mogli smo pro^itati

da su na devetnaestom sastanku Upravnog odbora Zapadnobalkanskog

investicionog okvira koji je odrzan u Luksemburgu u organizaciji
Evropske komisije i Evropske investicione banke za Crnu Goru
opredijeljena sredstva u iznosu od 68.6 miliona eura. Najvedi dio tog
novca u iznosu od 42.1 milion eura izdvojen je upravo za realizaciju

pomenute dionice zaobilaznice oko Budve.

Imajuci u vidu navedeno interesovalo me je kakvi su planovi Vlade u
dijelu finansiranja ostalih nedostajucih sredstava za realizaciju ovog
projekta cija je ukupna vrijednost procijenjena na 188 miliona eura i da li
nam mozete saopStiti okviran termin za po^etak radova.

Odgovor trazim i u pisanoj formi.
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